



## 凌陽科技無衝突礦產聲明

### Sunplus Conflict Minerals Free Statement

衝突礦產，是指鈹(Ta)，錫(Sn)，鎢(W)，金(Au)與鈷(Co)等金屬以及雲母等礦物，來自於剛果民主共和國或其他國家衝突區域之礦區。由於該區域被非政府武裝團體所控制，進行非法採礦且造成侵犯人權。

Conflict Minerals are metals such as tantalum (Ta), tin (Sn), tungsten (W), gold (Au), Cobalt (Co) and Mica sourced from mines in Democratic Republic of Congo (DRC) or other countries' conflict areas. Due to the illegal mining and human rights abuses in these areas controlled by non-government army group.

凌陽科技自 2013 年起致力於要求我們的供應商符合無衝突礦產的要求並將承諾：  
Sunplus has used the reasonable effort to require our suppliers comply with DRC Conflict-Free requirements since 2013 and will commit to:

1. 只把經相關國際組織或客戶確認的為“Conflict-free”的冶煉廠作為採購來源。  
Commitment to sourcing only from smelters that have been validly certified as “Conflict-free” by an organization or program that has been designated by our customer.
2. 按經合組織的盡職調查指導來做相關盡職調查。  
To exercise due diligence on the origin and chain of custody of minerals in accordance with the OECD Due Diligence Guidance.
3. 不採購來自於剛果民主共和國及周邊國家的鈹(Ta)，錫(Sn)，鎢(W)，金(Au)與鈷(Co)等金屬以及雲母等礦物，該採購可能直接或間接支助侵犯人權的武裝組織。  
NOT to source 3TG, Cobalt and Mica that directly or indirectly benefit armed groups that are perpetrators of serious human rights abuse in the DRC or other countries' conflict areas, while ensure not to ban all minerals from DRC or other legal mining countries.
4. 配合客戶需求，要求供應商對供應鏈進行合理的盡責調查，以確保供應商提供給凌陽科技的物料中沒有來自衝突地區之金屬與礦物。  
Cooperate with customer and the demands, request our suppliers to undertake reasonable due diligence with the supply chain to assure the minerals used in parts supplied to Sunplus are not sourced from mines in conflict areas.

凌陽科技 Sunplus Technology

Company Representative:



黃洲志